
GENERAL

Pla	de	dinamització	del	barri	del	Cros

Fomentar	la	participació	de	tots	els	residents	del	barri	a	col·laborar	i	
participar	en	les	activitats	i	actes	socials	que	es	facin	al	poble	
d´Argentona,	ja	siguin	per	la	gent	gran	com	per	altres	col·lectius	(infants,	
joves	o	adults)

PROPOSTA:

GENERAL

Programació	de	projectes	amb	activitats	esportives	i	tallers	educatius	i	
de	lleure

Ampliació	oferta	oci	i	lleure	des	del	punt	de	vista	educatiu

PROPOSTA:



GENERAL

Aprofitar	el	local	del	casal	de	joves	del	Cros	pels	avis	perquè	és	més	
gran,	es	podria	adequar	per	ells

PROPOSTA:

GENERAL

Creació	d'una	escola	de	música	(Estudi	i	projecte	de	gestió	i	usos)

Argentona	és	un	poble	on	la	cultura	sempre	hi	ha	estat	present	ja	sigui	
pels	actes	que	s'hi	fan	com	per	la	quantitat	d'artistes	que	hi	viuen.		Crec	
que	un	projecte	d'escola	municipal	de	música	on,	si	es	creiés	partinent,	
també	es	podrien	gestionar	projectes	de	música	a	les	escoles	i	institut,	
apostant	per	una	educació	musical	on	la	majoria	d'habitants	puguin	
passar	per	l'escola	una	manera	o	altra,	seria	una	bona	manera	d'invertir	
part	del	pressupost

És	una	proposta	molt	interessant	i	a	tenir	en	compte	en	els	propers	anys	
però	no	és	una	proposta	que	es	pugui	desenvolupar	en	un	sol	any	tant	a	
nivell	de	projecte	com	a	nivell	pressupostari.	Per	aquests	pressuposts	
participatius	es	podria	demanar	fer	un	estudi	o	un	projecte	de	gestió	i	
pla	d'usos	per	saber	les	necessitats	i	viabilitat	d'aquest	projecte

PROPOSTA:
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CULTURA

Creació	d'una	escola	de	música	(Estudi	i	projecte	de	gestió	i	usos)

Una	escola	Muncipal	de	Música	podria	afavorir	l'acostament	d'aquests	
ensenyaments	a	més	amplis	sectors	de	la	població,	fent‐los	més	
assequibles	i	contribuint	a	la	millora	de	l'èxit	escolar	i	a	la	cohesió	social	
de	la	nostra	vila

PROPOSTA:

CULTURA

Creació	d'una	escola	de	música	(Estudi	i	projecte	de	gestió	i	usos)

Per	crear	formació	i	cultura	musical	a	Argentona,	i	oferir	una	alternativa	
econòmica	més	assequible	que	l'oferta	privada	actual

PROPOSTA:

CULTURA

Creació	d'una	escola	de	música	(Estudi	i	projecte	de	gestió	i	usos)

Una	escola	de	música	és	una	entitat	clau	per	promoure	la	cultura	al	
poble	mitjançant	l'educació	musical	a	l'alumnat	de	totes	les	edats.	Quasi	
totes	les	poblacions	del	maresme	tenen	escola	de	Música	Municipal.	Una	
escola	de	Música	té	una	interacció	directa	amb	les	activitats	del	poble,	
enriquint	així	als	seus	ciutadans,	ja	sigui	participant	en	festes	i	actes	
públics,	com	interaccionant	amb	les	escoles	de	primària	i	institut,	
afavorint	intercanvis	nacionals	i	interncionals	amb	altres	escoles,	etc...

PROPOSTA:
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CULTURA

Creació	d'una	escola	de	música	(Estudi	i	projecte	de	gestió	i	usos)

Reformar	l'antiga	fàbrica	Velcro	o	algun	altre	equipament	en	per	
infrastructures	culturals	tals	com	una	Escola	Municipal	de	Música	o	un	
centre	de	formació	permanent	per	adults	i	joves.	Aportar	valor	afegit	al	
coneixement	i	la	cultura	dels	vilatans	i	vilatanes	oferint	la	possibilitat	de	
formar‐se	en	àmbits	artístics,	intel·lectuals	o	de	creixement	personal	
sense	haver	d'anar	a	Mataró	a	fer‐ho

PROPOSTA:

CULTURA

Creació	d'una	escola	de	música	i	arts

No	existeix	un	espai	públic	destinat	a	tothom	on	es	pugui	transmetre	
l'ensenyament	artístic,	espai	indispensable	de	desenvolupament	i	
creixement	personal	i	social

És	una	proposta	molt	interessant	i	a	tenir	en	compte	en	els	propers	anys	
però	no	és	una	proposta	que	es	pugui	desenvolupar	en	un	sol	any	tant	a	
nivell	de	projecte	com	a	nivell	pressupostari.	Per	aquests	pressuposts	
participatius	es	podria	demanar	fer	un	estudi	o	un	projecte	de	gestió	i	
pla	d'usos	per	saber	les	necessitats	i	viabilitat	d'aquest	projecte

PROPOSTA:

CULTURA

Sala	d'estudi	nocturna

PROPOSTA:
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CULTURA

Programar	més	activitats	a	la	Sala	de	la	plaça	nova

És	un	equipament	molt	importat	i	està	actualment	infrautilitzat

PROPOSTA:

CULTURA

Cinema	a	la	fresca	a	la	Plaça	nova

Proposta	que	ofereix	una	alternativa	d’oci	als	joves	del	poble

PROPOSTA:

FESTES

Millora	del	pressupost	per	a	la	garrinada

Degut	a	la	falta	de	pressupost,	s'han	de	fer	mans	i	mànigues	per	
aconseguir	fer	venir	grups	reconeguts.	Amb	una	petita	millora	del	
pressupost,	s'aconseguiria	(si	s'administra	com	fins	ara)	portar	els	
grups	que	anhelen	els	argentonins	i	argentonines.	A	més,	aquesta	
proposta,	permet	que	altres	propostes	també	es	puguin	dur	a	terme,	ja	
que	no	cal	utilitzar	el	total	dels	diners	sino	que	la	ja	coneguda	
organització	de	la	garrinada	només	gastaria	la	part	necessària	per	als	
propòsits	anuals

	L'Ajuntament	està	en	continues	converses	amb	l'entitat	per	millorar	els	
accessos,	serveis,	..	de	la	Garrinada	per	aquesta	edició	del	2016.	S'ha	
consensuat	amb	l'entitat	la	possibilitat	de	millorar	la	infraestructura	del	
festival	però	no	augmentar	el	pressupost	de	la	programació	
d'espectacles

PROPOSTA:
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FESTES

Realització	d'una	festa	jove	al	municipi	per	Cap	d'Any

Actualment	no	hi	ha	festes	que	no	siguin	privades	en	el	municipi	i	els	
joves	s'han	de	desplaçar	a	altres	localitats

	Des	de	la	regidoria	d'Actes	Culturals	es	valora	positivament	aquest	
proposta	ja	que	des	de	fa	uns	anys	que	està	sobre	la	taula	com	a	possible	
proposta.	El	cost	aproximat	d'aquesta	activitat	podria	anar	entre	els	
3.500	i	9.500	€	en	funció	de	la	programació	i	necessitats	de	l'acte

PROPOSTA:

FESTES

Organitzar	balls	per	a	adults	i	gent	gran	els	caps	de	setmana

Per	fer	una	activitat	de	salut	i	per	evitar	desplaçar‐se	a	Mataró

PROPOSTA:
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FESTES

Local	per	ballar

Pertanyo	a	un	grup	de	ball	country	del	poble	i	actualment	l'únic	lloc	on	
podem	ballar	és	a	la	carpa	del	Centre	Parroquial	però	darrerament	
sempre	hi	ha	algun	entrebanc	amb	els	horaris	perquè	o	hi	ha	missa	o	
comunions	o...qualsevol	excusa	és	bona

	El	cost	aproximat,	tenint	present	el	lloguer	d'un	espai	d'un	100/150	m2	
(l'Ajuntament	no	disposa	d'un	local	amb	propietat)	més	l'adeqüació	
tècnica	amb	els	respectius	projectes	relacionats	amb	els	sumistraments	i	
seguretat	d'aquest	local	seria	d'uns	108.400	€	(100.000€	
Acondicionament	+	8.400	€	de	lloguer)

PROPOSTA:

FESTES

Local	per	ballar

A	la	carpa	del	centre	parroquial	el	problema	és	que	cada	dos	per	tres	
hem	de	baixar	la	música	o	hem	de	plegar	abans.

PROPOSTA:

FESTES

Local	per	ballar

A	Argentona	hi	ha	molta	gent	que	balla	i	no	té	lloc	on	ballar,	fer	classes	
de	ball

PROPOSTA:
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FESTES

Generar	oferta	d´oci	per	totes	les	edats

PROPOSTA:

MEDI	AMBIENT

Senyalització	de	rutes

A	Argentona	hi	ha	infinitat	de	fonts	i	indrets	per	fer	escursions	però	no	
estan	senyalitzades.	ens	agradaria		que	es	senyalitzessin.	Això	
estimularia	a	la	gent	a	fer	exercici	i	els	nostres	fills	coneixerien	millor	el	
poble	on	viuen.

	Certament	hi	ha	una	manca	de	senyalització	de	molts	dels	espais	
d'interès	natural	i	paisatgístic	del	municipi.	Des	del	Parc	Serralada	
Litoral	hi	ha	senyalització	prevista,	que	s'ha	d'acabar	de	col·locar	(ruta	
via	de	parpers,	etc).	Es	va	provar	de	senyalitzar	algunes	rutes	de	fonts,	
però	es	va	trobar	molts	impediments	per	part	de	molts	dels	propietaris	
forestals.	Enguany	hi	ha	prevista	una	petita	partida	des	de	la	regidoria	
de	Turisme	per	fer	una	App	de	rutes	per	Argentona

PROPOSTA:
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MEDI	AMBIENT

Senyalització	de	rutes

	1)	un	estudi	previ	per	revisar	i	actualitzar	el	catàleg	de	rutes	i	llocs	
d'interès	com	ara	camins,	fonts,	masies,	miradors	panoràmics,	etc...	(es	
pot	fer	amb	col.laboració	amb	entitats	locals	com	el	grup	de	muntanya,	
els	amics	de	les	fonts,	Natura	o	els	burriach	runners	entre	
d'altres)																																																										2)	Arranjament	de	llocs	degradats	
o	que	requereixin	una	neteja	o	manteniment	especials	instal·lació	de	la	
senyalització	necessària	3)	Promoció	de	la	iniciativa	a	través	de	
concursos,	sortides	organitzades,	curses	i	competicions	(reforçant	si	cal	
les	que	ja	existeixen)	tot	això	amb	un	suport	adecuat	a	través	dels	
mitjans	de	comunicació	locals	i	nacionals	4)	Incorporació	de	la	
innovació	a	través	de	les	noves	tecnologies	(desenvolupament	d'una	app	
i	un	lloc	web	amb	tota	la	informació	difusió	a	travé	de	les	xarxes	socials	i	
altres	llocs	existents	com	Wikiloc,	etc...)

La	seva	proposta	és	viable	i	s'inclou	a	les	taules	de	debat	ciutadà	que	
escolliran	les	propostes	finalistes	que	es	decidiran	en	una	consulta	
ciutadana.	L'any	2008	l'ajuntament	va	encaregar	l'estudi	"ordenació	de	
la	xarxa	de	senders	d'Argentona",	el	qual	feia	una	diagnosi	de	l'estat	
actual	de	pistes	i	camins	del	medi	rural‐forestal	(estat,	senyalització,	
punts	d'interès),	i	proposava	una	serie	d'intevencions	en	alguns	d'ells	
(arranjament	ferms,	senyalització...).	Posteriorment	es	va	intentar	dur	a	
terme	alguna	de	les	senyalitzacions	sobre	el	territori,	però	es	va	topar	
amb	la	negativa	de	molts	propietaris	a	la	instal·lació	de	sanyalització	
vertical

PROPOSTA:

MEDI	AMBIENT

Recuperar	la	Riera	d'Argentona

Millora	la	riera	i	que	sigui	més	còmode	per	a	poder	fer	activitats	
esportives

PROPOSTA:
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MEDI	AMBIENT

Recuperar	la	Riera	d'Argentona

Surto	a	fer	exercici	per	la	Riera	d'Argentona	i	trobo	a	faltar	bancs	per	a	
seure	per	aquelles	persones	que	no	tinguin	facilitat	per	caminar	molta	
estona,	així	com	també	fonts	d'aigua	per	recuperar‐se	de	la	caminata.	
Penso	que	el	seu	cost	tan	d'instal.lació	de	bancs	i	fonts	(aprofintant	els	
pous	d'aigua	que	hi	ha)	com	el	seu	manteniment	no	és	gaire	elevat

La	seva	proposta	és	viable	i	s'inclou	a	les	taules	de	debat	ciutadà	que	
escolliran	les	propostes	finalistes	que	es	decidiran	en	una	consulta	
ciutadana.	A	la	Riera	d'Argentona	hi	ha	molts	espais	degradats	que	
caldria	recuperar,	una	neteja	podria	fer‐se	(hi	ha	actuacions	puntuals	
fetes),	i	la	instal·lació	de	bancs	en	determinats	llocs	seria	viable,	però	
caldria	fer	una	actuació	global.	Punts	d'aigua	seria	molt	més	complicat,	
ja	que	fer‐la	arribar	no	és	gens	fàcil.	Punxar	directament	dels	pous	no	es	
pot	fer

PROPOSTA:

MEDI	AMBIENT

Recuperar	la	Riera	d'Argentona

Molts	vilatans/anes	caminen	per	la	carretera	del	Cros	pel	carril	bici,	
amb	el	transit	de	cotxes	constant	molt	prop,	seria	mes	agradable	passar	
per	la	llera	de	la	riera

Les	lleres	de	rius	i	rieres	son	espais	que	la	funció	primordial	és	la	funció	
hidràulica	i	ecològica,	i	això	fa	que	no	s'hi	puguin	fer	intervencions	com	
habilitar	camins,	etc	(tot	i	que	al	Maresme	moltes	rieres	funcionen	com	a	
camins)

PROPOSTA:
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MEDI	AMBIENT

Recuperar	la	Riera	d'Argentona

Ja	que	l'entorn	de	la	Riera	està	molt	degradat,	brut	i	no	transmet	
seguretat.	Unió	dels	tres	pobles	on	hi	hagi	flux	de	circulació	dels	tres.	
Afavorir	espai	per	al	desenvolupament	de	lesport,	hàbits	saludables	i	
benestar	de	totes	les	persones

Al	2008	des	de	diverses	administracions	es	va	elaborar	el	document	
Carta	del	Paisatge	de	la	Riera	d'Argentona,	que	tenia	una	part	de	
diagnosi,	una	part	d'objectius	i	una	de	proposta	de	gestió.	
Malauradament	amb	la	crisi	aquest	projecte	va	quedar	truncat,	i	la	
redacció	del	projecte	a	mitges,	de	manera	que		no	es	va	arribar		aprovar	
el	document.	S'hauria	de	tornar	a	posar	sobre	la	taula,	amb	Generalitat,	
consell	comarcal,	ajuntaments	i	Diputació

PROPOSTA:

MEDI	AMBIENT

Instal.lació	de	punt	de	recarrega	per	a	vehicles	elèctrics

Contemplar	la	col•locació	d’algun	punt	de	carrega	de	cotxe	elèctric

La	seva	proposta	és	viable	i	s'inclou	a	les	taules	de	debat	ciutadà	que	
escolliran	les	propostes	finalistes	que	es	decidiran	en	una	consulta	
ciutadana.	El	pressupost	per	la	instal.lació	és	d'un	carregador	de	carrega	
ràpida	és	d'uns	35.000	euros	que	pot	variar	en	funcion	del	model	de	
gestió	i	de	l'emplaçament

PROPOSTA:
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MEDI	AMBIENT

Instal.lació	de	punt	de	recarrega	per	a	vehicles	elèctrics

Crec	que	Argentona	ha	de	tenir	un	punt	de	recà;rrega,	tant	per	situació	
geogràfica,	porta	del	Vallès	com	per	distancia	a	Barcelona.	Es	important	
figurar	en	el	mapa	de	Viles	que	tenen	infraestructura	de	recàrrega	
elèctrica

PROPOSTA:

MEDI	AMBIENT

Fer	del	municipi	una	comunitat	en	transició

(https://es.wikipedia.org/wiki/Comunidad_de_transicion)	Para	hacer	
de	Argentona	un	ejemplo	de	comunidad	moderna	sostenible	y	
consciente	de	nuestras	responsabilidades	hacia	las	generaciones	futuras	
y	el	mundo	que	les	dejaremos

PROPOSTA:
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MEDI	AMBIENT

Caldera	de	Biomassa

La	vila	té	diferents	equipaments	públics,	les	necessitats	tèrmiques	dels	
quals	poden	quedar	cobertes	per	energies	renovables.	En	aquest	cas,	la	
biomassa	forestal	forma	part	activa	de	l'activitat	professional	i	la	
tradició	de	la	Vila.	Que	menys	que	promoure	el	seu	ús	en	equipaments	
públics.	Llocs	com	les	escoles	públiques,	les	residències	públiques	o	
l'ajuntament	són	clars	candidats	a	estudiar	la	incorporació	de	calderes	
de	forma	individual	o	en	alguns	casos	mitjançant	xarxes	de	District	
Heating

La	Diputació	de	barcelona	està	redactant	un	projecte	executiu	per	tal	
d'alimentar	les	instal.lacions	de	la	zona	esportiva	raul	paloma	amb	
biomassa.	Pressupost	aproximat	450,000	euros	estalvi	anual	previst	
10000‐20000	anuals

PROPOSTA:

MEDI	AMBIENT

Fonts	d'Argentona

"Dignificar	les	Fonts	d'Argentona.	Tant	urbanes	(Font	de	Lladó,	de	sant	
Domingo	com	la	Font	Picant,	Font	del	Mig	i	Font	del	Ferro.	Argentona	es	
va	fer	coneguda	arreu	per	les	fonts	i	tenim	un	fantàstic	museu	del	càntir	
i	en	canvi	les	fonts	van	tirant	amb	més	pena	que	glòria	i	ja	seria	hora	que	
Argentona	deixés	d'estar	d'esquena	al	seu	patrimoni	i	es	canvia	la	
deixadesa	per	l'estima.	La	seva	proposta	és	viable	i	s'inclou	a	les	taules	
de	debat	ciutadà	que	escolliran	les	propostes	finalistes	que	es	decidiran	
en	una	consulta	ciutadana."

PROPOSTA:
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MEDI	AMBIENT

Fonts	d'Argentona

Limpiar	y	adecuar	zonas	verdes,	recuperar	fuentes,	como	lugar	de	
paseoSon	auténticas	junglas	inaccesibles,	llenas	de	maleza	foco	de	
incendios	y	vertederos	de	basura

PROPOSTA:

MEDI	AMBIENT

Fonts	d'Argentona

Facilitar	el	camí	o	ruta	per	les	fonts	d'Argentona.	Cuidar	l'espai,	facilitar‐
ne	l'accés	i	habilitar	cert	camins	en	mal	estat.	Millorar	les	rutes	per	les	
fonts,	ja	que	hi	ha	rutes	on	hi	ha	dificultats	de	pas

PROPOSTA:

MEDI	AMBIENT

Manteniment	continuat	a	les	zones	verdes	i	boscos

PROPOSTA:
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MEDI	AMBIENT

Control	de	les	deixalles	afavorint	que	la	gent	recicli	amb	una	targeta	
ecològica	i	que	es	tinguin	bonificacions

PROPOSTA:

MEDI	AMBIENT

Recuperar	tota	la	vegetació	i	de	la	neteja	dels	boscos	poder	fer	
compostatge	amb	els	residus

PROPOSTA:

MEDI	AMBIENT

Reparar	les	fonts	i	recuperar	el	pou	de	les	Urbanitzacions

PROPOSTA:

MEDI	AMBIENT

Millorar	la	freqüència	de	recollida	de	la	brossa	al	polígon	industrial

PROPOSTA:
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MEDI	AMBIENT

Espais	Verds

Arreglar	la	riera,	per	fer	esport	i	les	fonts

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Un	parc	infantil	per	jugar	els	nens	i	un	complex	esportiu	amb	piscina	
coberta.	Amb	el	pilo	de	nens	que	tenim	al	poble	no	hi	ha	un	parc	per	
jugar	i	de	punt	de	trobada	amb	els	amics.		El	complex	esportiu	
estalviaria	desplaçaments	a	pobles	propers	per	portar	als	nens	a	fer	
piscina.Amb	un	gimnas	nomes	al	poble	es	molt	limitat	i	hauria	mes	
competencia	a	l'hora	dels	preus

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Millora	espai	posterior	del	tramvia	de	la	Plaça	Nova,	adequant‐ho	en	
zona	de	jocs	infantils,	un	parell	d'estructures,	espai	tancat	i	paviment	
tou,	ja	sigui	sorra	o	foam.	La	Plaça	Nova	és	un	espai	de	molta	
concurrència	infantil	i	manca	una	zona	de	jocs	on	el	més	petits	puguin	
enfilar‐se	i	jugar	(pot	ser	així	evitaríem	que	pugessin	tan	als	arbres	de	la	
plaça),	també	és	un	espai	molt	mort	en	aquesta	Plaça	tan	concorreguda.	
Entenc	que	no	hauria	d'haver‐hi	problemes	per	distàncies	de	seguretat	
amb	l'edifici	de	La	Sala	doncs	hauria	de	quedar	en	línia	amb	el	tramvia	(i	
aquest	no	suposa	inconvenient).

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Proposo	l'arrenjament	dels	espais	que	tenim	al	poble	per	els	més	petits,	
com	per	exemple	la	Plaça	de	Montserrat	i	l'espai	que	hi	ha	darrere	del	
camp	de	futbol.	Penso	que	necessiten	una	renovació;	amb	alguns	jocs	
nous	i	també;	necessiten	més	cura	i	millor	manteniment	en	general	
(pintar	als	diferents	jocs	amb	nous	colors	vius	i	alegres,	fer	un	espai	de	
sorrall	amb	sorra	nova	per	poder	jugar	bé	a	la	sorreta...)

La	seva	proposta	és	viable	i	s'inclou	a	les	taules	de	debat	ciutadà	que	
escolliran	les	propostes	finalistes	que	es	decidiran	en	una	consulta	
ciutadana

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Tancament	de	la	circulació	Plaça	Nova.	Millora	dels	parcs	infantils,	amb	
mes	equipaments.	Per	tal	de	oferir	els	mes	petits	seguretat	a	la	Plaça.	La	
Felicitat	dels	nens

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

A	Argentona	hi	tenim	parcs	infantils	pero	que	no	estan	del	tot	adaptats	
als	nens...jo	proposo	un	parc	de	paviment	de	cautxú	de	neumàtics	
reciclats	units	mitjançant	lligants	de	poliuretà	i	colorants.	Aquest	
paviment	actua	com	a	protector	de	danys	produïts	per	caigudes	en	
zones	de	joc

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Parc	infantil	com	la	plaça	Picasso	de	Vilassar	de	Mar

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Parc	en	condicions	per	els	nens.	No	hi	ha	cap	Parc	a	Argentona	que	sigui	
ideal	perquè	juguin	els	nens.

La	seva	proposta	és	viable	i	s'inclou	a	les	taules	de	debat	ciutadà	que	
escolliran	les	propostes	finalistes	que	es	decidiran	en	una	consulta	
ciutadana.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

	Cap	infant	sense	part		Fer	un	parc	a	totes	les	urbanitzacions,	
degudament	condicionat	i	que	cumpleixi	les	normatives

Té	raó	en	que	cal	dispersar	la	inversió	per	el	territori,	especialment	a	les	
urbanitzacions,	però,	com	a	Ajuntament	només	podem	actuar	a	les	
urbanitzacions	recepcionades.	No	obstant	això,	estem	treballant	per	
avançar	la	recepció	de	les	urbanitzacions	el	més	ràpidament	possible	
per	facillitar	que	no	hi	hagi	distincions	entre	el	centre	i	les	
urbanitzacions	i	entre	les	mateixes	urbanitzacions.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Hem	d	anar	a	buscar	parcs	amb	bons	gronxadors	a	altres	pobles.	Hem	de	
fer	piscina	a	l'hivern	i	portar	els	nens	a	aprendre	a	altres	municipis.	Es	
molt	trist.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

No	hi	res	en	condicions	pels	petits

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Les	poblacions	veïnes,	com	Vilassar	de	Mar	o	Llavaneres,	tenen	uns	
espais	d'esbarjo	infantil	envejables.	Amb	gronxadors	adaptats	a	
diferents	edats,	amb	terra	protector,	que	estimulen	la	creativitat	i	el	joc...	
I	això	no	ho	tenim	a	Argentona,	i	es	troba	a	faltar.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Els	parcs	actuals	estan	molt	deteriorats,	sense	seguretat	pels	infants	ni	
disposen	de	elements	actuals	ni	moderns,	son	molt	antics

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Parques	para	niño	y	que	arreglen	las	calles	de	agujeros.	No	hay	parques	
para	los	niño	y	pasan	muchas	horas	en	la	plaza	nova	donde	no	hay	nada.	
Muchas	calles	y	carreteras	deberían	asfaltarlas	porque	las	personas	
mayores	tienen	que	ir	con	mucho	cuidado

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Millora	dels	parcs	infantils,	especialment	el	situat	a	la	zona	esportiva	d	
Argentona.	Els	parcs	infantils	són	un	lloc	de	lleure	i	de	socialització	molt	
important	per	la	canalla.	Crec	que	necessiten	millores	i	renovaciódels	
jocs.	Especialment	el	que	està	situat	a	la	zona	esportiva	i	que	té	molts	
usuaris	(escola,	camp	de	futbol,	poliesportiu...)

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Al	passejar	per	Argentona,	hi	ha	molts	solars	sense	construir.	Això	
implica	que	les	voreres	d'aquestes	zones	estan	sense	adoquinar	i,	depèn	
del	carrer	sense	enllumenar.	Seria	interessant	adoquinar	aquestes	zones	
per	millorar	el	pas	per	aquests	carrers	i	en	aquells	solars	més	grans	a	on	
no	s'ha	construït	fer	parcs	i	zones	infantils	(sempre	i	quan	aquestes	
zones	hagin	deixat	de	pertànyer	a	una	constructora...)

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

No	hi	ha	cap	parc	o	zona	infantil	prou	segura	pels	nens	i	nenes	del	poble.	
Hi	ha	molts	parcs	però	o	els	gronxadors	no	estan	en	massa	bon	estat	
(molí)	o	el	terra	és	el	inconvenient	(pl	momtserrat)	o	no	és	segur	com	la	
plaça	nova	(molt	bonica,	molts	nens,	però	un	patir	continuo	oberta	per	
totes	bandes.	De	fet	és	on	m	agradaria	que	es	fes	alguna	cosa	pensada	
pels	més	petits.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Fer	un	parc	infantil	digne	pels	nens	i	nenes	del	poble!	Proposo	com	a	
ubicació	la	plaça	de	vendre	perquè	considero	que	és	un	bon	moment	per	
remodelar‐la	i	així	també	ajudaria	a	unir	la	zona	comercial	des	de	la	
plaça	nova	fins	allà!	A	part	de	ser	una	zona	cèntrica	i	de	la	qual	també	en	
gaudiran	els	adults!	En	un	poble	on	hi	ha	3	escoles,	llars	d'infants	plenes	
i	molta	gent	jove	noés	normal	que	no	hi	hagi	un	parc	infantil	digne...	La	
plaça	Montserrat	fa	pena	i	molts	dies	és	plena	de	burilles	i	ampolles,	la	
plaça	nova	és	un	lloc	pla	per	jugar	a	futbol	i	anar	amb	bici,	patins,etc..	El	
centro	és	super	trist	q	durant	l'estiu	no	es	pugui	utilitzar,	per	no	parlar	
dels		parcs	aïllats	del	camp	de	futbol	o	cementiri!	Gent,	no	cal	destinar	
500000	euros	pero	és	d'obligació	moral	fer	el	parc!

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

una	pena	que	en	un	poble	amb	tanta	canalla,	no	hi	hagi	un	parc	en	
condicions	per	els	nens.		Per	poder	fer	nataci&oacute;	ens	hem	de	la	
meva	proposta	es	un	parc	infantil	en	condicions	com	tenen	altres	
poblacions	veïnes.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Els	parcs	que	hi	ha	són	vells	i	no	adaptats	a	totes	les	edats

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Arranjar	espais	infantils	del	municipi.	Estan	en	mal	estat

PROPOSTA:

Página	23



ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Parc	infantil	complert	per	a	tots	els	públics	amb	equipaments	complerts	
i	zones	de	joc	variades

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Joc	infantil	a	una	plaça

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Eliminar	la	sorra	i	posar	terra	tou

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Plaça	Pública	per	a	infants	en	condicions

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Parcs	infantils

Més	jocs	infantils,	tant	per	nens	petits	com	més	grans.	No	només	
gronxadors,	conjunts,	Posar	goma	al	terra.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Espai	lúdic	cobert

L'objectiu	seria	fer	com	un	parc	infantil	cobert	on	hi	hagués	des	jocs	
tipus	tobogans,	piscines	de	boles,	espais	per	a	petits	tallers,	contacontes,	
...	Això	si,	buscant	una	ambientació	més	d'arrel,	és	a	dir,	ambientat	amb	
els	gegants	de	la	vila,	diables,	coses	tradicionals	tan	d'Argentona	com	
catalanes.	Entenent	que	això	tindria	un	cost	de	manetniment	i	de	
personal,	potser	es	podria	buscar	la	fórmula,	com	a	la	piscina,	de	pagar	
un	abonament.	Tot	i	que	el	poble	disposa	de	places	i	espais	de	joc	a	l'aire	
lliure,	de	cara	a	l'hivern	manquem	d'un	espai	cobert	on	poder	gaudir	
amb	els	més	petits	en	cas	de	pluja	o	molt	de	fred.	Si	a	l'estiu	que	fa	molta	
calor	tenim	una	piscina	per	remullar‐nos,	perquè	no	tenir	un	espai	
cobert	per	no	mullar‐nos	o	passar	fred?

Fer	un	projecte	perquè	supera	els	500.000€	la	proposta.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Piscina	adaptada	i	coberta,	més	bancs.Perquè	hi	pugui	accedir	també	
gent	gran

La	piscina	ja	compleix	els	requeriments	d'accessibilitat.	El	projecte	
executat	és	un	projecte	per	a	piscina	d'estiu,	en	cap	cas	es	va	formular	
preveient	cobrir	els	vasos	en	una	segona	fase.	En	el	cas	de	cobrir	la	
piscina	o	estudiar	un	sistema	per	a	poder	fer	ús	de	la	instal·lació	durant	
tot	l'any,	caldria	redactar	un	projecte	tècnic.	Plantegem	traslladar	a	les	
taules	de	debat	ciutadà	que	escolliran	els	projectes	finalistes	que	es	
decidiran	en	una	consulta	ciutadana	la	proposta	de	realitzar	un	projecte	
tècnic,	que	es	podria	executar	al	2017.	En	qualsevol	cas,	la	construcció	
d'una	coberta	o	instal.lar	un	sistema	de	climatització	condiciona	els	
futurs	pressupostos	municipals.	Seria	possible	fer	un	projecte,	no	la	
cosntrucció	perquè	supera	els	500.000.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Per	gaudir‐la	tot	l'any

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

És	lamentable	haver	d'anar	fora	d'Argentona	a	que	els	nens	aprenguin	a	
nedar

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Molta	gent	ha	de	desplaçar‐se	a	d'altres	pobles	per	fer	activitats	d'aigua	
a	l'hivern

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Cubrir	la	piscina	para	utilizarla	en	invierno.	Equipar	un	parque	del	
pueblo	con	máquinas	para	hacer	deporte	al	aire	libre.	Comodidad	de	
tenerlo	en	el	pueblo.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Cobrir	la	piscina,	fer	un	gimnàs	i	millorar	les	instal•lacions	del	
poliesportiu.	Crec	que	a	Argentona	fan	falta	unes	instal•lacions	
esportives	en	condicions.	El	fet	de	tenir	la	piscina	coberta	i	un	gimnàs	
promouria	l'esport	i	la	gent	no	estaria	obligada	a	anar	a	Mataró	En	
referent	a	millorar	les	instal•lacions	del	poliesportiu,	em	refereixo	a	
tenir‐ne	més	cura	i	reparar	allò	que	estigui	en	mal	estat,	ja	que	és	una	
llàstima	que	siguent	relativament	nou	es	trobi	en	aquestes	condicions	de	
deixadesa.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

un	benefici	durant	tot	l'any	pels	Argentonins

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Cobrir	la	piscina	municipal	i	tenir	unes	instalacions	dignes	d'una	vegada.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

per	que	una	població	com	Argentona	am	la	cantitat	d'habitans	que	hi	ha,	
es	podria	utilitzar	tot	l'any.	Fa	molts	anys	que	estàpendent.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Coberta	de	la	piscina	i	gimnàs	municipal.	És	un	equipament	que	no	té	
Argentona	i	és	necessari.	Si	mirem	els	pobles	més	pròxims,	Vilassar	i	
Cabrera,	tenen	aquestes	instal·lacions.	Malgrat	que	tenim	polisportiu,	
només	és	per	entitats	esportives.	Fa	falta	un	gimnàs	municipal	on	a	part	
de	màquines	es	puguin	fer	classes.	El	cobriment	de	la	piscina	ja	hauria	
d'haver	estat	feta	des	de	fa	molts	anys,	per	tant,	crec	que	toca	ja,	no?

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Perque	trobo	que	es	una	instal.lació	municipal	desaprofitada	i	molts	
argentonins	hem	de	marxar	a	Mataro	per	poder	practicar	natació

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Un	poble	com	Argentona,	és	una	vergonya	que	haguem	d'anar	a	Mataró	
o	a	Cabrera	a	poder	nedar.

PROPOSTA:

Página	29



ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Evitaria	que	molta	gent	gran	es	desplaci	a	Mataró.	Les	escoles	
d'Argentona	podrien	incloure	una	nova	activitat	dins	l'àrea	d'educació	
física.	Ciutadans	que	no	poden	gaudir	de	l'activitat	i	que	s'han	de	
desplaçar,	d'aquesta	manera	ho	tindriem	a	casa.	Tot	això	sota	un	preu	de	
cost	raonable,	si	no	els	argentonins	tampoc	en	farien	ús.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Sóc	nedador	i	m'agradaria	utilitzar	les	instal·lacions	tot	l'any.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

per	així	poder	gaudir‐la	tot	l'any

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Inici	coberta	piscina	municipal		(fase	1).	No	es	poden	fer	cursos	de	
natació	durant	l'hivern

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Inici	de	la	coberta	de	la	piscina	municipal.	L'ús	durant	tot	l'any	d'un	
espai	que	milloraria	la	salud	general	dels	ciudadans.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Indispensable	per	a	la	salut	de	molts	argentonins	i	argentonines

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Promoció	d'un	esport	molt	benefíciós	per	veïns	de	totes	las	edats.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

El	saber	nedar	es	tant	important	com	el	caminar.	La	natació	la	poden	
practicar	desde	els	nadons	fins	a	la	tercera	edat.	Es	pot	practicar	per	
plaer	,	per	rehabilitació	preparació	al	part	,	etc.	Penso	que	ja	seria	hora	
que	els	vilatans	d'Argentona		poguéssim	gaudir	d'	unes	bones	
instal.lacions	per	practicar	la	natació

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Piscina	climatitzada
Molta	gents	que	es	desplaça	a	d'altres	poblaciones	durant	tot	l'any	altres	
qque	no	ho	fem	per	no	desplarnos	i	nens	que	tindrian	la	posiblitat	de	
apendre	a	nadar	i	disfutar‐ho	durant	tot	l'any.	La	piscina	nomes	per	
l'estiu	es	desaprofitada.	Fa	molts	anys	que	es	demana	i	no	s'ha	consegiot	
mai.
Fer‐ne	ús	tot	l'any
Fer‐ne	ús	tot	l'any
Piscina	coberta,	amb	gimnàs	y	pista	de	padel.	Això	són	molts	diners,	
pero	desde	el	primer	dia	això	també	farà	molts	diners...	A	cabrera	tenen	
un	complex	esportiu	espectacular	y	nosaltres	res...	Sembla	mentida,	
peròno	hi	ha	cap	lloc	a	argentona	on	fer	natació,	jugar	a	padel	o	anar	a	
un	gimnàs	municipal,	entenc	que	es	molt	car.	Però	amb	un	abonament	
raonable	y	lloguers	de	pistes	es	pot	treure	molt	de	partit	durant	tot	
l'any.	Els	nens	des	de	petits	han	de	triar	un	esport,	y	així	no	tenim	
opcions
Coberta	de	la	piscina	municipal	junt	amb	un	centre	esportiu.	Fomenta	
l'esport	millora	la	salut	dels	ciutadans	i	això	disminueix	les	malalties	i,	
per	tant,	l'atenció	sanitària

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Molta	gents	que	es	desplaça	a	d'altres	poblaciones	durant	tot	l'any	altres	
qque	no	ho	fem	per	no	desplarnos	i	nens	que	tindrian	la	posiblitat	de	
apendre	a	nadar	i	disfutar‐ho	durant	tot	l'any.	La	piscina	nomes	per	
l'estiu	es	desaprofitada.	Fa	molts	anys	que	es	demana	i	no	s'ha	consegiot	
mai.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Fer‐ne	ús	tot	l'any

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Fer‐ne	ús	tot	l'any

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Piscina	coberta,	amb	gimnàs	y	pista	de	padel.	Això	són	molts	diners,	
pero	desde	el	primer	dia	això	també	farà	molts	diners...	A	cabrera	tenen	
un	complex	esportiu	espectacular	y	nosaltres	res...	Sembla	mentida,	
peròno	hi	ha	cap	lloc	a	argentona	on	fer	natació,	jugar	a	padel	o	anar	a	
un	gimnàs	municipal,	entenc	que	es	molt	car.	Però	amb	un	abonament	
raonable	y	lloguers	de	pistes	es	pot	treure	molt	de	partit	durant	tot	
l'any.	Els	nens	des	de	petits	han	de	triar	un	esport,	y	així	no	tenim	
opcions

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Piscina	tot	l'any

Coberta	de	la	piscina	municipal	junt	amb	un	centre	esportiu.	Fomenta	
l'esport	millora	la	salut	dels	ciutadans	i	això	disminueix	les	malalties	i,	
per	tant,	l'atenció	sanitària

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Millores	Font	Picant

Adequació	de	l'espai	de	l'Embotelladora	de	la	Font	Picant	per	tal	que	es	
converteixi	en	un	lloc	on	poder‐hi	passar	el	dia	amb	les	instal·lacions	
mínimes:	lavabos	i	guingueta	de	bar.	Per	altra	banda	poder‐hi	deixar	la	
instal·lació	prevista	de	corrent,	d'enllumenat	i	aigua,	per	que	quan	es	
desitgi	des	de	l'Ajuntament	o	les	entitats	poder‐hi	fer	concerts	a	
qualsevol	època	de	l'any	aprofitant	la	coberta.	És	un	gran	espai	molt	
desaprofitat	que	se	li	podria	treure	molt	de	rendiment	a	nivell	d'usos	
recreatius	i	festius.

La	seva	proposta	és	viable	i	s'inclou	a	les	taules	de	debat	ciutadà	que	
escolliran	les	propostes	finalistes	que	es	decidiran	en	una	consulta	
ciutadana.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Millores	Font	Picant

Habilitar	l'espai	de	la	Font	Picant	amb	zones	de	jocs	familiar,	elements	
que	no	malmetin	l'entorn	ni	a	nivell	visual	ni	ecològic.	Es	poden	
aprofitar	una	part	de	la	gran	alçada	dels	pins	per	fer‐hi	un	petit	bosc	
vertical	(estil	el	Bosc	Urbà	del	Fòrum),	els	desnivells	dels	talusos	per	fer‐
hi	uns	tobogans	integrats	(a	l'estil	dels	Tobogans	Gegants	de	Montjuïc).	
Per	altra	banda	fer‐hi	una	guingueta	d'informació	de	l'entrada	al	Parc	de	
la	Serralada.	Per	altra	banda	cal	dignificar	la	pròpia	Font	fent‐la	rajar	(ja	
sigui	amb	aigua	picant	o	normal)	i	adequant	tot	el	passeig	per	arribar‐
hi.		Això	si	cap	de	les	adequacions	de	la	Font	Picant	i	Embotelladora	no	
pot	deixar	d'anar	acompanyada	d'una	bona	campanya	de	desinsectació	o	
us	de	feromones	per	fer	desaparèixer	les	grans	colònies	de	mosquits.	És	
un	espai	que	el	poble	ha	de	recuperar,	està	molt	en	precari	i	hi	tenim	
pocs	motius	per	tenir‐hi	tirada	per	anar.

La	seva	proposta	és	viable	i	s'inclou	a	les	taules	de	debat	ciutadà	que	
escolliran	les	propostes	finalistes	que	es	decidiran	en	una	consulta	
ciutadana.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Millores	Font	Picant

Parc	infantil	a	la	Font	Picant	i	taules

La	seva	proposta	és	viable	i	s'inclou	a	les	taules	de	debat	ciutadà	que	
escolliran	les	propostes	finalistes	que	es	decidiran	en	una	consulta	
ciutadana.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Millores	Font	Picant

Taules	per	dinar	o	festes	a	la	Font	Picant

La	seva	proposta	és	viable	i	s'inclou	a	les	taules	de	debat	ciutadà	que	
escolliran	les	propostes	finalistes	que	es	decidiran	en	una	consulta	
ciutadana.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Millores	Font	Picant

Per	tal	que	les	famílies	i	especialment	els	nens	puguin	gaudir‐ne.	Zona	
de	jocs,	de	picinic,	per	passar	el	dia,	gaudir	d'excursions.	No	tenim	cap	
espai	a	la	població	per	fer‐ho.	Els	parcs	del	municipi	deixen	molt	que	
desitjar.

La	seva	proposta	és	viable	i	s'inclou	a	les	taules	de	debat	ciutadà	que	
escolliran	les	propostes	finalistes	que	es	decidiran	en	una	consulta	
ciutadana.

PROPOSTA:

Página	37



ESPAI	PÚBLIC

Decoració	Floral

																																																																																									Decoració	floral

Millora	considerable	dels	enjardinaments	i	decoració	floral	municipals,	
tant	en	places	i	parcs	públics	com	mitjançant	la	instal·lació	de		
jardineres,	ja	siguin	elevades	en	fanals	o	bé	a	nivell	de	carrer.	Sorprèn	
quan	llegim	la	notícia	de	setembre	de	2015,	en	la	qual	s'indica	que	
Argentona	rep	el	distintiu	Viles	Florides	2015,	distintiu	que	valora	
l'estat	d'enjardinament	i	els	espais	verds	del	municipi.	Una	de	les	
característiques	d'Argentona	a	nivell	històricés,	precisament,	la	poca	
inversió	que	s'ha	dut	a	terme	en	la	millora	i	conservació	de	les	zones	
enjardinades	municipals,	constatable	passejant,	per	exemple,	per	la	
Plaça	Nova.

La	seva	proposta	és	viable	i	s'inclou	a	les	taules	de	debat	ciutadà	que	
escolliran	les	propostes	finalistes	que	es	decidiran	en	una	consulta	
ciutadana.Degut	a	la	nominació	de	Vila	Florida	s'ha	canviat	la	filosofia	de	
manteniment	i	es	fa	més	inversió	en	flor	i	espècies	autòctones	amb	una	
floració	variable	durant	l'any.	Actualment	la	jardineria	de	la	plaça	nova	
s'està	remodelant	seguint	aquesta	filosofia.	Pressupostariament	cada	
actuació	seria	de	35	€/m2

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Decoració	Floral

Posar	jardineres	amb	flors	suspeses	dels	fanals	dels	llocs	més	
emblemàtics	del	poble	com	ara	al	carrer	Gran.	A	molts	pobles	d'Europa	
n'hi	ha	i	donen	un	aire	de	benestar	i	qualitat	urbana	a	més	dels	beneficis	
que	aporten	les	pròpies	plantes.	El	seu	cost	no	crec	que	sigui	molt	elevat,	
en	canvi	exigeix	un	acurat	manteniment	per	no	semblar	descuidat.	A	
més,	Argentona	es	vanta	de	ser	una	vila	florida.	Doncs	és	una	via	per	
exemplificar‐ho.

Aquesta	actuació	de	jardineres	suspeses	no	funciona	com	a	Europa	
degut	al	clima	i	necessita	una	infraestructura	de	manteniment	amb	un	
cost	elevat.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Decoració	Floral

Guarnir	amb	flors	el	carrer	i	altres,	per	donar	bona	imatge

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Decoració	Floral

Testos	amb	flors	als	fanals	de	l'enllumenat	públic	del	carrer	Gran.	Per	
donar	bon	aspecte	a	la	vila,	tant	els	argentonins	com	els	visitants

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Pantalles	antisoroll	a	la	C‐60

Las	pantallas	son	para	anular	o	reducir	la	contaminación	acústica,	pues	
todo	incide	en	la	salud	de	las	personas.	Enterrar	los	cables	es	algo	visual	
pero	que	da	la	impresión	de	estar	en	épocas	distintas	en	el	pueblo.

Caldria	replantejar	les	seves	propostes.	Pel	que	fa	a	les	pantalles	de	
soroll	és	un	tema	complex	que	s'hauria	d'estudiar	amb	la	redacció	d'un	
avant	projecte	d'opcions	per	reduir	l'impacte	acustic	i	que	plantejarem	a	
les	taules	de	debat	ciutadà	que	escolliran	les	propostes	finalistes	que	
s'escolliran	en	una	consulta	ciutadana.

PROPOSTA:
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Amagar	cables	elèctrica,	telèfon,	deixant	una	imatge	visual	més	neta	i	
actual.

Pel	que	fa	al	soterrament	el	pressupost	és	molt	superior	al	pressupost	
participat		i	plantegem	també	fer	una	proposta	per	estudiar	els	costos.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arreglar	carrer	de	la	pilota,		voreres	i	carrer

Estat	penós,		no	es	pot	caminar	per	les	aceres,		asfaltat	ple	de	pegats...

PROPOSTA:
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Revisió	enllumenat	‐	per	zones

Crec	que	estaria	bé	fer	un	estudi	global	de	si	valdria	la	pena:	1.	Canviar	
l'enllumenat	per	altres	tipus	de	baix	consum.	2.	Que	s'alimentin	amb	
energia	solar	durant	el	dia.	3.	Que	la	intensitat	sigui	menor	(coi,	
recuperar	l'encant	que	té	un	poble	que	a	la	nit	els	carrers	són	foscos	de	
veritat).	4.	Posar	detectors	de	moviment	per	encendre	els	fanals	quan	hi	
ha	moviment.	5.	Fer‐ho	per	zones:	allà	on	es	pugui	aconseguir	més	
estalvi,	primer	(zones	on	no	hi	ha	gaire	moviment	a	les	nits;	implica	que	
els	fanals	no	seran	tanta	estona	engegats	innecessàriament).		Si	amb	
part	d'aquest	pressupost	participatiu	es	pot	aconseguir	fer	una	inversió	
amb	futur	estalvi,	collonut.

"	L'Ajuntament	ja	fa	mes	de	10	anys	que	està	substituint	les	lluminaries	
del	poble	per	altres	de	menys	consum.	Es	pot	veure	a	la	web	

 www.argentonaenergia.catDisposen	de	dos	punts	solars	que	tot	i	
 funcionar	ens	generen	molts	problemes	de	mantenimentEls	nivells	

lumincs	han	de	complir	el	previst	a	la	normativa.	En	aquesta	web	
http://www.boquetgest.com/el_argentona/	pots	trobar	els	nivells	

 luminics	reals	mesurats.Pel	que	fa	als	detectors	de	moviment	s'està	
estudiant	però	és	una	solució	de	moment	amb	poques	garanties	legals	i	
tècniques	S'ha	fet	molta	feina	des	de	l'Ajuntament	però	en	queda	molta	
per	fer."

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Revisió	enllumenat	‐	per	zones

Ajudarem	a	reduir	la	contaminació	luminica,	els	carrers	del	nostre	poble	
disposen	de	lluminaries	que	emeten	per	sobre	del	pla	horitzontal,	é	a	
dir,	il.luminem	el	cel.	Si	millorem	aquesta	il.luminació	podrem	reduir	
potencies	de	les	lluminaries	i	reduir	en	consum	electric	i	per	tant	reduir	
les	emisions	de	CO2

	És	possible	realitzar	aquesta	intervenció	en	algunes	que	hi	ha	força	
contaminació	lumininica,	per	exemple	el	Turó	de	Sant	sebastia.

PROPOSTA:
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Arranjament	de	voreres

Arranjament	de	voreres.	mal	estat	de	les	mateixes	i	dificil	mobilitat	per	
la	gent	gran	i	pels	que	van	em	cadires	de	rodes

L'Ajuntament	va	destinar	al	2015	i	també	al	2016	una	partida	a	
l'arranjament	de	voreres.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arranjament	de	voreres

Adequació	de	les	voreres	pel	trànsit	per	elles	de	persones	que	porten	un	
cotxet	de	nen.	Fa	quaranta	anys	com	a	pare	tenia	dificultats	per	circular	
amb	cotxet	per	les	voreres	del	centre,	ara	com	a	avi	tinc	els	mateixos	
problemes	a	les	mateixes	voreres,	excepte	el	carrer	gran,però	ara	puc	
caure	amb	més	facilitat.Si	mé	endavant	haig	d'utilitzar	una	cadira	de	
rodes,	haurà	d'anar	pel	ben	mig.

	S'ha	encarregat	el	pla	d'accessibilitat	que	durant	l'any	2016	estarà	
finalitzat.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arranjament	de	voreres

Argentona	té	les	voreres	pel	general	bastant	deteriorades.	No	
acostumen	a	existir	rampes	per	creuar	a	final	de	cada	carrer.	De	la	
mateixa	manera,	cal	plantejar‐se	llocs	on	és	necessària	la	seva	ampliació,	
independentment	de	la	millora	del	seu	estat

PROPOSTA:
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Arranjament	de	voreres

Adaptar	els	carrers	de	la	vila,	sobretot	al	voltant	del	centre,	c/	Josep	
soler,	c/	Canigó,	C/	Sant		Ferran,	c/	Cristòfol	Colom	etc..,	per	tal	de	que	
sigui	possible	el	pas	de	cadires	de	rodes	i	cotxets	de	nens.	Molts	dels	
carrers	són	tant	estrets	que		és	impossible	passar	amb	un	cotxet	infantil	
ni	amb	cadira	de	rodes	a	més	molt	dels	carrers	estan	inclinats	
accentuant	la	dificultat.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arranjament	de	voreres

Arranjar	voreres

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arranjament	de	voreres

Reparació	de	les	voreres.	Perquè	estan	trencades	i	també	hi	ha	forats	en	
males	condicions

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Arranjament	de	voreres

Arranjar	carrers,	aparcar	al	carrer	Gran

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arranjament	de	voreres

Millorar	la	mobilitat	per	a	cadiretes	infantils,	gent	gran	i	cadires	de	
rodes.	Voreres	estretes	i	amb	les	arrels	que	aixequen	els	terres.	
Baixades	dels	passos	de	vianants

PROPOSTA:
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Soterrament	de	la	llera	del	Torrent	de	Tossa	en	el	tram	comprès	entre	la	
Plaça	Montserrat	i	la	Carretera	de	Vilassar

La	meva	proposta	seria	“l´adequació	d´un	pas	subterrani	per	a	travessar	
la	carretera	de	Vilassar	pel	Torrent	de	Tossa”.	Hi	passo	en	cotxe	uns	6/8	
cops	al	dia	i	considero	que	és	un	punt	problemàtic	i	perillós	en	la	
mobilitat	d´Argentona.	Bàsicament	per	la	gran	quantitat	de	vehicles	que	
hi	circulen	i	per	la	nombrosa	gent	(molts	d´ells	nens)	que	la	travessa	a	
peu.	S´ha	de	travessar	per	anar	a	l´escola		i	a	l´institut	d´Argentona,	al	
poliesportiu,	al	camp	de	futbol,	a	la	piscina	i	als	habitatges	dels	“Peons	
Caminers”.		Suposo	que	La	perillositat	s´ha	redu&iuml;t	per	les	noves	
mesures	en	els	passos	de	vianants	que	fa	poc	han	modificat.	Tot	i	així	
precisa	de	l´actuació	dels	agents	municipals.	El	que	sí	segueix	sent	un	
problema	són	les	cues	del	cotxes	que	sovint	arriben	a	la	ronda	exterior	o	
al	pont	de	la	riera,	especialment	en	les	hores	punta	(entrades	i	sortides	
escolars).		Desconec	si	s´han	fet	estudis	d´aquest	tema,	però	crec	que	
valdria	la	pena	d´estudiar	la	possibilitat	d´adequar	un	pas	subterrani	
que	permetés	la	lliure	i	segura	circulació	tant	dels	vianants	com	dels	
vehicles.	Gràcies	per	donar‐nos	la	oportunitat	d´expressar‐nos.

Tècnicament	es	considera	que	dins	el	casc	urbà	les	mesures	a	prendre	
han	d'anar	més	en	la	linia	de	pacificar	el	trànsit	i	no	de	crear	passos	
subterranis.	Caldria	fer	un	projecte	urbanístic.	El	cost	d'aquesta	actuació	
és	important	i	supera	els	500.000	euros	previstos	al	procés	participatiu.

PROPOSTA:
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Soterrament	de	la	llera	del	Torrent	de

És	una	part	del	Torrent	de	Tossa	situada	al	centre	d'Argentona	en	la	
qual	la	circulacií	d'aigua	en	episodis	de	pluges		en	superfície.	Això	
comporta	que	el	vial	s'ompli	de	sorra	i	pedres,	dificultant	la	circulació	
tant	en	el	mateix	torrent	com	en	les	seves	cruïlles	amb	els	carrers	
transversals	(Avda.	Doctor	Farrero	i	Carrer	Mestre	Falla).

Seria	positiu	des	de	la	visió	tècnica	plantejar	la	urbanització	del	Torrent	
de	Tossa	per	solucionar	problemàtiques	com	les	que	es	plantejen	i	
millorar	la	seva	integració	urbana.	Caldria	fer	un	projecte	urbanístic.	El	
cost	d'aquesta	actuació	és	important	i	supera	els	500.000	euros	
previstos	al	procés	participatiu..

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arreglar	la	plaça	Nova

La	Plaça	Nova	és	el	lloc	més	cèntric	d'Argentona.	És	un	espai	buit,	poc	
cuidat	i	gens	modern.		Hi	ha	nens	que	hi	van	en	bicicleta	o	juguen	amb	
pilotes.	Tot	plegat	fa	que	sigui	un	espai	poc	agradable.	Cada	dia	hi	passa	
molta	gent	però	no	s'hi	queden.	Hi	acabes	anant	perquè;	no	hi	ha	més	
llocs.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arreglar	la	plaça	Nova

Herba	de	la	plaça	Nova	no	està	per	culpa	del	carrer	gran

PROPOSTA:
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Asfaltar	el	que	queda	de	la	Plaça	Joan	Salvat	Papasseit	amb	carrer	
Montseny	i	carrer	Gran

Millorar	l'accessibilitat	d'entrada	per	la	part	nord	del	poble

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Adquisició	o	construcció	d'un	espai	destinat	a	magatzem	municipal	i	
dipòsit	de	vehicles

Actualment,	l'Ajuntament	disposa	de	diferents	espais	destinats	a	
emmagatzematge:	edifici	antiga	Velcro,	espai	antic	escorxador,	nau	al	
Polígon	de	Sant	Sebastià;	Rocar	d'en	Serra,	etc.,	algun	dels	quals	són	de	
lloguer.	Considero	que	caldria	tenir	un	sol	espai,	amb	nau	
d'emmagatzematge	i	pati,	que	complís	amb	les	funcions	necessàries	per	
a	un	municipi	de	les	dimensions	d'Argentona.	Fins	i	tot	seria	necessari	
destinar	una	part	d'aquest	espai	a	dipòsit	municipal	de	vehicles,	ja	que	
penso	que	actualment	no	existeix	cap.

PROPOSTA:
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Arranjament	de	la	zona	d'entrada	a	la	Zona	Esportiva	Municipal	Raül	
Paloma.

Dignificar	l'espai	comprès	entre	el	final	de	l'aparcament	asfaltat	de	la	
zona	esportiva	i	els	pavellons	d'esports	municipals.	Tot	i	tractar‐se	d'un	
espai	en	el	qual	possiblement	no	es	puguin	dur	a	terme	actuacions	
d'enjardinament	pel	fet	que	en	podria	condicionar	el	seu	ús	(p.	ex.	fira	
d'atraccions),	penso	que	podrien	realitzar‐se	accions	de	millora,	com	
delimitar	el	camí	d'accés	al	pavelló	diferenciat,	col·locar	jardineres	de	
pedra	que	puguin	ser	traslladades	quan	fos	necessari,	etc.

Cal	estudiar	la	zona	esportiva	en	la	seva	globaliat.	Ordenar	els	diferents	
equipaments	i	millorar	la	urbanització	entre	ells.	Cal	projecte	prèvi	i	es	
podria	anar	executant	per	fases.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Ajut	a	les	entitats	per	actes	de	carrer:	Es	paguin	les	legalitzacions	de	la	
instal.lació	elèctrica	obligatòria.

Quan	una	entitat	munta	un	activitat	de	carrer	està	obligada	a	que	si	
necessita	corrent	haver	de	legalitzar	la	instal·lació	elèctrica	des	del	
quadre	elèctric	fins	als	aparells	propis.	Estaria	bé	que	si	d'aquesta	
activitat	l'entitat	no	en	treu	cap	benefici	(barres,	dinars	populars,	...)	en	
el	qual	repercutir	aquesta	despesa,	l'ajuntament	dediqués	una	partida	a	
poder	cobrir	aquestes	legalitzacions.

Des	de	Serveis	Territorials	es	va	eleborar	un	estudi	que	contemplava	la	
instal·lació	de	diferents	quadres	electèctrics	en	determinats	espais	
públics	on	regularment	es	realitzen	activitats	de	carrer.	Aquest	tenia,	en	
el	seu	moment,	un	cost	aproximat	d'uns	100.000€.	A	part,	també	es	
podria	incloure	en	el	contracte	amb	l'empresa	adjudicatària	perquè	
apliqués	uns	preus	unitaris	i	pactats	a	les	entitats	per	les	legalitzacions	i	
les	connexions.	Aquesta	mesura	repercutiria	en	el	cost/despesa	per	part	
de	l'entitat.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Centre	Cívic	o	entitats

Un	Centre	Cívic	en	condicions	al	Cros

Fer	el	projecte	perquè	supera	els	500.000€
Fer	el	projecte	perquè	supera	els	500.000€
Fer	el	projecte	perquè	supera	els	500.000€

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Centre	Cívic	o	entitats

Casal	d'Entitats

Fer	el	projecte	perquè	supera	els	500.000€

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Centre	Cívic	o	entitats

A	Argentona	no	hi	ha	cap	equipament	sociocultural	que	ofereixi	uns	
serveis	assequibles	i	una	programació	cultural	que	aglutini	la	poblacióde	
totes	les	edats;	infants,	joves,	adults	i	gent	gran.	.	La	plantejo,	no	com	un	
projecte	executable	amb	aquesta	partida	pressupostaria,	sinò	com	a		
idea	per	estudiar	i	planificar.

Fer	el	projecte	perquè	supera	els	500.000€

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Arranjar	el	camp	de	futbol	del	Cros

Que	deixi	de	ser	un	niu	de	rates	i	sigui	un	espai	pels	nens	i	joves,	per	a	
fer	esport

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Endreça	i	arranjament	de	l'espai	agrícola	del	municipi	i	camins,	
accessos,	retolació,	serveis	bàsics

Crec	que	no	es	té	en	compte	aquesta	part	important	del	municipi,	
sembla	que	no	existeix,	això	genera	sensació	d'abandonament	i	oblit

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Tapa	amb	regletes	per	als	cables	que	passen	per	la	façana	de	les	cases

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Jocs	de	taula	a	la	plaça	Montserrat	o	plaça	Batlló

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Clavegueram	i	fanals

El	clavegueram	té	tubs	de	dos	metres.	Els	fanals	són	diferents	segons	els	
carrers.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Anivellar	la	vorera	del	c/Lladó	entre	sant	isidre	i	sant	domènec,	pujant	a	
l'esquerra

Causa	inseguretat	al	vianant,	l'aboca	a	la	calçada

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Plafons	fixes	a	les	entrades	de	la	vila,	per	a	promocionar	el	millor	que	
podem	oferir	als	visitants:	Museu,	Puig	i	Cadafalch,	fonts

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Acondicionar	vorera	del	carrer	Barcelona	i	canviar	l'aparcament		de	
cantó

Està	en	molt	mal	estat	i	és	un	carrer	comercial	amb	molta	afluència	de	
gent.	El	tram	més	afectat	és	del	número	18	al	30

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arranjar	carrer	josep	Soler

Està	en	un	estat	lamentable

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arranjar	carrers	urbanització	Madà

Arreglar	els	carrers	tirant	nou	asfalt,	donant	solució	definitiva	als	
carrers	de	terra.	Quan	plou	es	tira	terra	nova	però	és	llençar	els	diners.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Adequar	pujada/baixada	de	vianants	Les	Ginesteres	fora	de	la	calçada

Al	estar	al	mismo	nivel	que	la	carretera	es	peligroso,	el	actual	puede	
quedar	como	carril	bici

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Pasos	de	cebra	al	mismo	nivel

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arranjar	c/Argentona	del	Cros

Passos	sobreelevats,	bandes	sonores,	aparcament	motos,	minusvàlids,	
arbrat	per	separar	visualment	el	barri	del	polígon	indsutrial	de	Cabrera

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arranjar	Passatge	Ponent,	passos	sobreelevats,	aparcament	en	bateria	
semiinvertida

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Reconversió	Camp	de	futbol	del	Cros

Convertirlo	en	merendero	con	barbacoa	y	servicio	de	bar.	Está	en	mal	
estado	y	se	le	podría	sacar	provecho

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Bandes	rugoses	o	passos	de	vianants	elevats	al	Passatge	Ponent.

Els	cotxes	passen	per	allà	molt	ràpids	i	és	un	peril

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Cobrir	la	pista	del	Bernat	de	Riudemeia	amb	una	xarxa	per	les	pilotes.

S'hauria	de	posar	una	xarxa	perque	les	pilotes	no	vagin	a	parar	al	carrer	
i	ocasionin	situacions	perilloses	(cotxes)	ni	per	molestar	al	veïns	quan	es	
colen	les	pilotes	dins.

Si	es	planteja	col·locar	una	xarxa	de	protecció	amb	postes	només	
darrera	de	la	porteria	que	dóna	al	C/	Jacint	Verdaguer	l'actuació	
rondaria	els	6000	€.	Si	a	més	també	es	vulgués	protegir	tot	el	lateral	del	
Ptge.	de	les	Escoles,	llavors	l'actuació	estaria	al	voltant	dels	15000	€.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Més	ajuts	pel	patrimoni	arquitectònic	públic	i	rpivat

Els	propietaris	del	patrimoni	catalogat	no	poden	assumir	els	costos	del	
manteniment

Està	previst	que	per	aquest	mateix	2016	s'obri	una	línia	d'ajut	per	a	la	
rehabilitació	d'habitatges	que	estiguin	catalogats.	El	pressupost	pot	
variar	en	funció	de	les	línies	d'ajut	que	es	vulguin	cobrir	(Entre	els	
12.000	i	35.000	€).

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Millora	carrers	Can	Barrau,	Can	Barrau	2

Els	que	són	de	sorra

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Millora	del	centre	comercial	urbà

"Quan	parlem	del	centre	comercial	no	només	ens	referim	al	carrer	gran,	
actualment	hi	ha	activitat	comercial	important	a	altres	carrers		que	hem	
de	integrar‐los	a		aquest	circuit,	ja	que	el	consumidor	i	el	moviment	de	
gent		es	desenvolupa	per	aquesta	zona.	Aproximadament		seria		la	zona	
enquadrada	entre	:	General	Llaudé	‐	Joan	XXIII	–	Dr.	Samsó	‐	Carrer	

   Nou.Per	a	tota	aquesta	zona	proposem:•	Voreres	accessibles	.•	
Voreres		mes	amples	als	carrers	on	sigui	possible,	sense	treure	
aparcaments,	actualment	hi	ha	trams	on	no	hi	passa	ni	un	carret	de	

 compra,	eina	molt	utilitzada	per	els	consumidors.•	Als	llocs	on	sigui	
possible	incloure	mobiliari	urbà	que	doni	imatge	de	continuïtat	del	

 centre	comercial.•	Millorar	i	potenciar	la	il•luminació	d’aquests	carrer	
perquè	quedi	igualada	a	la	del	carrer	gran	i	marqui	la	continuïtat	

 d’aquest	eix.	•	Millora	de	la	Plaça	Nova,	fer	una	plaça	atractiva	i	
acollidora.	que	sigui	utilitzable	estiu	i	hivern.	Així	com	millorar	la	seva	

 neteja.•	Plaça	de	vendre:	Actuació	urbanı́stica	sobre	la	plaça	per	
aconseguir	un	espai	atractiu	i	optimitzar	la	utilització	d’aquest	espai	el	

 màxim	d’hores	possible.	"

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Aparcament	zona	blava

•	Establiment	d’una	zona	blava	adequada	a	les	necessitats		del	comerç	i	
del	consum	d’	Argentona	i	control	rigorós	del	funcionament	de	la	
mateixa,	per	part	d’una	empresa	independent.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Il·luminar	Serra	de	Lladó

Està	molt	fosc	i	provoca	problemes	d’inseguretat

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Netejar	el	torrent	darrera	del	poliesportiu

Actualment	en	molt	mal	estat

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Reparar	les	voreres	en	mal	estat	i	també	adequar‐les	per	la	gent	que	té	
mobilitat	reduïda.

Millora	de	l’accessibilitat	de	tot	el	municipi

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Eliminar	la	gespa	de	la	zona	de	Pza.	Picasso	i	adequar‐la	amb	ciment.

La	gespa	està	en	mal	estat	i	dóna	mala	sensació

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Adequar	zona	de	davant	del	parc	de	les	moreres

Fer	una	zona	d´oci	i	esport,	adequar	un	circuit	de	salut	per	poder	fer	
exercicis	de	gimnàstica.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Reparació	de	les	voreres	a	Carrer	Mada.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Recuperació	de	les	zones	de	jocs	dels	nens	i	les	zones	esportives	
Urbanitzacions.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Acondicionar	una	zona	de	les	urbanitzacions	per	poder	anar	de	pic‐nic.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Millorar	l´accés	a	l´entorn	verd

"L´entorn	verd;	Argentona	està	rodejada	de	muntanyes	però	l´accés	no	
està	ben	connectat	amb	el	poble,	a	més	dins	del	poble	hi	ha	pocs	parcs	

 verds.Hi	ha	un	poblat	ibèric	a	les	Cabanyes	i	no	té	un	bon	camı́	per	
accerdir.	També,	per	accedir	a	la	serralada	el	camí	està	força	

 descuidat."

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Recuperar	i	arranjar	el	camí	de	la	Riera	d’Argentona	i	posar	il·luminació

Riera	d´Argentona;	el	camí	antic	que	uneix	Argentona	amb	Mataró	està	
bastant	descuidat

PROPOSTA:
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MOBILITAT

Pintar	passos	de	peatons	per	que	tots	els	nens	es	puguin	moure	segurs	
pel	poble.

Molts	nens	per	anar	de	casa	a	l'escola	no	ho	poden	fer	amb	plena	
seguretat,	ni	ells	ni	els	cotxes	tenen	indicat	per	on	s'han	de	travessar.

	Actualment	hi	ha	redactat	l'estudi	de	camins	escolars.

PROPOSTA:

MOBILITAT

Aparcament

Aparcament	pels	residents	al	centre	Pas	de	vianants	a	la	carretera	
(abans	d	arribar	a	les	brosses)	per	accedir	a	l	escola	bressol	a	
peuAparcament	al	centre	del	poble	a	zones	blaves	durant	més	temps	
pels	residents	al	centre.	Hi	ha	poc	lloc	per	aparcar	sense	límit	horari.		
Cruïlla	perillosa	per	accedir	a	peu	amb	nens	hi	ha	tres	direccions	i	cap	
on	poder	passar	de	manera	segura.	Per	falta	d	un	pas	de	zebre.	A	més	
molts	pocs	cotxes	paren	(per	travessar	les	brosses	tampoc	i	hi	ha	pas)	i	
vam	a	força	velocitat

PROPOSTA:

Página	60



MOBILITAT

Aparcament

Aparcament	per	a	cotxes	elèctrics.	Estaria	bé	instal·lar	aparcaments	per	
a	cotxes	elèctrics	(vora	l'Ajuntament,	per	exemple).	Si	es	renova	algun	
vehicle	de	la	Policia	Local	o	del	propi	Ajuntament	podria	ésser	elèctric;	i	
de	pas	oferir	les	places	per	càrregues	d'usuaris.	Potser	més	endavant	
plantejar	fer	cobrament	per	ús	d'asquestes	places.

El	PAES	contempla	la	substitució	gradual	de	la	flota	de	vehicles	de	
l'ajuntament	per	vehicles	elèctrics	i	afavorir	també	els	privats.	La	
insta·lació	d'un	pun	de	recàrrega	públic	coincideix	amb	els	objectius	del	
PAES	(Pacte	d'alcaldes	contra	el	canvi	climàtic).	Els	pàrquings	no	seria	
possible.

PROPOSTA:

MOBILITAT

Carril	bici

dinamitzar	l'us	de	bici	mitjançant	carrils	o	circuits	urbans	per	anar	a	
escoles	i	centre	comercial	de	forma	segura.ambientals		educatius	millor	
calitat	de	vida

La	seva	proposta	és	viable	i	s'inclou	a	les	taules	de	debat	ciutadà	que	
escolliran	les	propostes	finalistes	que	es	decidiran	en	una	consulta	
ciutadana.	Com	a	primer	pas	l'ajuntament	té	sol·licitada	la	redacció	del	
Pla	Director	de	la	bicicleta	dins	del	Catàleg	de	Serveis	de	la	Diputació	de	
Barcelona.	La	funció	d'aquest	document	és	disposar	d'una	diagnosi	a	
partir	de	la	qual		s'estudien	i	es	proposen	les	actuacions	a	realitzar	
valorades	per	fases.

PROPOSTA:
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MOBILITAT

Carril	bici

Carril	bici	per	a	tot	el	poble

A	una	part

PROPOSTA:

MOBILITAT

Carril	bici

Carril	bici	que	comuniqui	totes	les	escoles	d'Argentona

Com	a	primer	pas	l'ajuntament	té	sol·licitada	la	redacció	del	Pla	Director	
de	la	bicicleta	dins	del	Catàleg	de	Serveis	de	la	Diputació	de	Barcelona.	
La	funció	d'aquest	document	és	disposar	d'una	diagnosi	a	partir	de	la	
qual		s'estudien	i	es	proposen	les	actuacions	a	realitzar	valorades	per	
fases.	Actualment	hi	ha	redactat	l'estudi	de	camins	escolars.

PROPOSTA:

MOBILITAT

Tramvia

Tramvia	de	recorregut	turístic	fins	a	la	Font	Picant	o	trenet	tirat	per	
tractor	fins	a	la	Font	de	Ferro	(de	dalt)Per	incentivar	l'interès	per	
aquests	paratges.

La	seva	proposta	condiciona	els	futurs	pressupostos	municipals	i	es	
tracta	d'una	inversió	molt	important.	Seria	necessari	realitzar	
prèviament	un	estudi	de	viabilitat.

PROPOSTA:
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MOBILITAT

Pla	de	mobilitat

Estudi	que	plantegi	quines	accions	s’han	de	fer	per	millorar	
l’accessibilitat	del	poble	per	a	persones	amb	dificultats	de	mobilitat.

PROPOSTA:

MOBILITAT

Posar	zona	d´aparcament	per	motos	al	carrer	Argentona.

PROPOSTA:

MOBILITAT

Posar	tanques	a	la	zona	del	pas	de	vianants(Barri	del	Cros)	per	evitar	el	
canvi	de	sentit.

PROPOSTA:

MOBILITAT

Posar	un	semàfor	en	el	pas	de	vianants	per	creuar	a	la	benzinera.

PROPOSTA:
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MOBILITAT

Adequar	les	carreteres	per	poder	comunicar	les	tres	urbanitzacions.

PROPOSTA:

MOBILITAT

Pintar	i	senyalitzar	correctament	les	carreteres	que	connecten	amb	les	
urbanitzacions.

PROPOSTA:

MOBILITAT

Transport	adaptat	per	la	gent	gran.

PROPOSTA:

MOBILITAT

Recuperar	el	camí	d´Argentona	a	Mada.

PROPOSTA:
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MOBILITAT

Fer	un	carril	bici	al	lateral	de	la	carretera

PROPOSTA:

MOBILITAT

Pàrquing	per	autocaravanes

PROPOSTA:

MOBILITAT

Millorar	accessibilitat	urbana	per	la	vorera	de	l´esquerra	c/amics	
d´Argentona

Millora	accessibilitat	per	a	persones	amb	mobilitat	reduïda	(en	aquella	
zona	hi	ha	una	fundació	per	a	persones	amb	discapacitat)

PROPOSTA:

MOBILITAT

Millorar	accés	sortida	nord	d´Argentona	(Les	Ginesteres)

No	hi	ha	cap	accés	cap	a	les	ginesteres,	ni	tan	sols	pas	de	vianants	ni	pas	
per	bicicletes	i,	a	més,	la	corba	de	sortida	en	l´accés	nord	és	perillosa.

PROPOSTA:
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MOBILITAT

Millora	senyalització	dins	del	poble	i	direccions	dels	carrers

Les	direccions	dels	carrers	no	faciliten	la	circulació	per	dins	del	poble,	a	
més,	no	s´indiquen	bé	les	localitzacions	dels	llocs.

PROPOSTA:

ESPORTS

Poder	accedir	a	l'enllumenat	del	camp	de	futbol	sala

Per	tal	que	els	dies	d'hivern	o	tardor	en	que	la	llum	del	sol	marxa	aviat,	
es	pugui	jugar	a	futbol	o	bàsquet	sense	que	hi	hagi	cap	problema	de	visió

	És	viable	tècnicament	amb	la	instal.lació	d'un	polsador

PROPOSTA:

ESPORTS

Espai	amb	gespa	i	no	accessible	als	gossos	per	a	exercicis	i	esiraments	
esportius

Actualment	no	hi	ha	cap	espai	amb	gespa	on	et	puguis	estirar	al	terra	
per	fer	abdominals,	estiraments	o	altres	exercicis	esportius	sense	por	
d'aixafar	algun	excrement	de	gos

PROPOSTA:
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ESPORTS

Equipaments	esportius

Altres	equipaments	esportius	per	practicar	d'altres	esports	als	que	ja	es	
fan	al	pavelló	o	al	camp	de	futbol.	Penso	que	on	hi	ha	la	pista	de	skate,	on	
s´apleguen	molts	nens	de	diferents	edats,	pares	i	mares,	aprofitant	la	
proximitat	dels	llocs	on	es	practiquen		esports	i	per	tant	poden	ser	
segons	com	exemple	en	diferents	aspectes	per	els	infants,	no	hi	hagi	un	
parc	infantil	complert	i	adequat	que	complementi	les	altres	àrees.	
Moltes	gracies	per	donar‐nos	aquestes	oportunitas.

PROPOSTA:

ESPORTS

Millora	o	construcció	instal.lacions	esportives	al	barri	del	Cros

Reforma	o	construcció	de	noves	instal.lacions	per	tal	de	promoure	
l'esport	en	la	joventut	i	els	infants

	Des	de	la	regidoria	d'Esports	es	recorda	que	en	horari	extraescolar	
s'obren	les	instal.lacions	de	l'escola	per	a	la	pràctica	d'esport.

PROPOSTA:
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ESPORTS

Tenir	un	bon	poliesportiu	on	es	pugui	anar	a	fer	tot	tipus	d'activitats	a	
preus	competitius	amb	instal·lacions

Si	no	s'arriba	al	pressupost,	que	facin	concertat	amb	particulars,	per	
exemple	Canet	H2O

Des	de	la	regidoria	d'Esports	es	planteja		la	necessitat	de	realitzar	
prèviament	un	estudi	de	viabilitat	per	a	la	posada	en	marxa	d'un	gimnàs	
municipal.

PROPOSTA:

ESPORTS

Treure	gespa	del	camp	de	futbol	del	Cros	i	destinar‐lo	a	equipament	
esportiu	o	d'oci	i	ús	de	les	entitats

PROPOSTA:

ESPORTS

Un	local	per	a	fer	esport

Des	de	la	regidoria	d'Esports	es	planteja		la	necessitat	de	realitzar	
prèviament	un	estudi	de	viabilitat	per	a	la	posada	en	marxa	d'un	gimnàs	
municipal.

PROPOSTA:
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ESPORTS

Un	nou	pavelló	d'esports	o	millora	de	l'actual

Bona	nit,	primer	de	tot	agrair‐vos	l'oportunitat	que	ens	doneu	als	
ciutadans	per	proposar	millores	per	la	vila.	Tot	i	que	no	sé	si	tindrem	
sort,	us	proposem	la	següent	idea:		l'actual	pavelló	Vell	no	està	en	
condicions	per	ser	utilitzat	per	nens	i	nenes	que	practiquen	algun	
esport.	La	neteja	és	necessària	ja	que	ens	hi	hem	trobat	animals	no	
desitjats	com	ara	rates,	formigues,...	Per	seguretat,	la	pista	hauria	d'estar	
vallada	ja	que	en	un	partit,	campionat,	torneig,	qualsevol	activitat,	
podria	entrar	un	obstacle	pels	esportistes	com	pot	ser	un	nen	petit,	una	
pilota,	...la	pista	té	unes	escletxes	i	forats	que	per	molt	que	els	vagin	
tapant,	tornen	a	sortir...	i	aquest	cas	afecta	a	les	patinadores,	que	han	
tingut	certes	lesions	per	aquest	motiu.	Un	altre	cas	és	la	calefacció...	a	
l'estiu	fa	molta	calor,	però	a	l'hivern	és	un	congelador!	Es	podria	
construir	un	pavelló	semblant	al	Poliesportiu	Nou,	amb	unes	grades	
alienes	de	la	pista	que	fan	que	les	valles	no	siguin	necessàries	i	s'hi	
podrien	realitzar	moltes	més	activitats	amb	l'objectiu	de	donar	a	
conèixer	el	nostre	nom:	ARGENTONA.		Aquesta	idea	és	beneficiadora	
pels	esportistes	i	familiars,	però	també	per	les	entitats	o	escoles	que	
utilitzen	el	poliesportiu	en	cas	de	mal	temps.	Pensem	que	amb	el	
pressupost	que	hi	ha,	es	pot	beneficiar	d'aquesta	manera	a	uns,	i	
elaborant	altres	idees	proposades	per	tercers,	als	ciutadans	en	general.		
Esperem	tenir	molta	sort!	Gràcies.

	Caldrà	tenir	present	el	volum	pressupostari	que	pot	suposar	el	pla	de	
millora.	La	construcció	d'un	nou	pavelló,	però,	excediria	la	quantitat	
prevista	en	aquest	procés	que	és	de	500.000	euros.	Fer	un	projecte.

PROPOSTA:

ESPORTS

Gimnàs	municipal

La	seva	proposta	es	considera	poc	viable,	per	manca	de	recursos	
econòmics,	humans	i	materials	i	com	condiciona	els	futurs	pressupostos	
municipals.	Plantegem	la	possibilitat	de	reconsiderar	la	proposta	i	
plantejar	fer	al	2017		un	estudi	de	viabilitat.

PROPOSTA:

Página	69



ESPORTS

Millora	zona	esportiva	Les	Ginesteres

És	un	lloc	que	podria	ser	molt	útil	pel	veïnat	i	està	molt	abandonat

PROPOSTA:

ESPORTS

Equip	de	rugby	femení

No	hi	ha	equip	femení	de	rugby

PROPOSTA:

ESPORTS

Posar	gespa	artificial	al	camp	de	futbol	que	actualment	és	de	sorra	

PROPOSTA:

ESPORTS

Millora	instal·lacions	esportives

Fer	una	pista	coberta	i	de	parquet	pel	handbol,	bàsquet,	futbol	sala	i	/	o	
rehabilitar	la	pista	del	pavelló	vell	amb	parquet	i	/	o	cobrir	la	pista	de	
fora	pel	patinatge.

PROPOSTA:
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ESPORTS

Construir	un	mòdul	de	vestidors	nous

PROPOSTA:

ESPORTS

Opció	de	fer	un	estudi	per	utilitzar	la	piscina	del	casino	(entesa	entre	
Ajuntament	i	Casino	per	cobrir	aquesta	en	lloc	de	la	municipal	perquè	és	
més	petita	i	el	cost	podria	ser	inferior).

PROPOSTA:

ESPORTS

Fomentar	esport	escolar

Propostes	de	col·laboració	amb	les	escoles	i	Institut	per	fomentar	tots	
els	esports;	handbol,	tenis	(teòric‐pràctic),	patinatge,	etc.	
Curricularment	en	l´escola	perquè	els	nens	i	joves	no	només	facin	
educació	física.	(es	podria	treballar	per	trimestres	els	diferents	esports)

PROPOSTA:
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ESPORTS

Adequació	de	les	pistes	parroquials	per	fer	esports.

PROPOSTA:

ESPORTS

Crear	una	zona	esportiva	al	Cros	pels	nens	i	joves	amb	un	espai	per	
futbol	7,	bàsquet,	zona	per	jugar	a	la	petanca.

 "Millora	dels	equipaments.Es	podria	incloure	el	casal	de	joves	en	la	
 zona	esportiva"

PROPOSTA:

ESPORTS

Màquines	d´esport	al	aire	lliure,	circuit

PROPOSTA:
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ESPORTS

Bolquers	per	a	gossos

	No	podem	deixar	els	nens	petits	que	s'agafin	als	arbres	o	toquin	parets	
perquè	són	plenes	de	pixums	de	gos.	Ni	anar	per	terra	a	la	Font	Picant	
per	si	hi	ha	merda	de	gossos	o	pixums.		Tindre	gossos	considero	que	és	
anacrònic.	Als	pisos,	tancats...	ja	no	fan	la	funció	que	feien	antigament.	
Coi,	qui	vulgui	que	facin	les	seves	necessitats,	que	ho	facin	a	casa	seva	i	
no	el	treguin	a	passejar	i	embrutar	els	carrers	de	la	vila.		Proposo	fer	una	
inversi&oacute;	en	bolquers	per	a	gossos;	regalar‐los	als	vilatans	(que	
hauran	de	tindre	els	gossos	registrats,	é	clar)	tal	com	es	fa	amb	les	
bosses	de	rebuig	(i	que	qui	gasti	mé	bolquers	que	ho	pagui	de	la	seva	
butxaca),	i	prohibir	que	la	gent	circuli	amb	gossos	sense	bolquers	(així	
els	de	fora	en	compraran	també.	Multar	als	qui	duguin	els	gossos	sense	
bolquer.	Aconseguirem	carrers	més	nets,	boscos	i	places	sense	pixums	
ni	cagarades,	etc.

PROPOSTA:

SANITAT

Realitzar	un	cens	amb	l´ADN	dels	gossos	per	recollir	mostres	dels	
excrements	dels	carrers	i	analitzar‐les	amb	la	finalitat	de	localitzar	el	
seu	amos	i	imposar‐li	la	multa	corresponent.

La	darrera	campanya	de	recollida	d'excrements	no	ha	tingut	èxit	donat	
que	els	carrers	d'Argentona	continuen	bruts	per	culpa	dels	ciutadans	
incívics	que	no	recullen	els	excrements	dels	seus	gossos.

PROPOSTA:
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EDUCACIÓ

Adequació	dels	patis	infantils	de	les	escoles	d'Argentona,	com	a	patis	
d'escoles	verdes,	amb	més	vegetació;	i	elements	naturals	per	jugar	
(pinyes,	pedres,	troncs,...)

El	potencial	educatiu	que	té	el	pati.	Les	escoles	d'Argentona	són	escoles	
verdes.	La	importancia	dels	espais	en	l'aprenentatge	i	l'experimentació

PROPOSTA:

SERVEIS	SOCIALS

Més	activitats	al	Casal	d'Avis

PROPOSTA:
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PROMOCIÓ	ECONÒMICA

Oficines	de	Coworking.	Oficines	per	a	startups	(	subbencionades	o	
parcialment	per	l'ajuntament)

A	la	vila	hi	ha	molta	gent	formada	però	ens	trobem	que	tot	es	centralitza	
a	Bcn	i	aquí	no	hi	oportunitats	o	ajudes	a	crear	aquestes	sinergies.	Crec	
que	una	de	les	grans	manques	de	la	vila	es	la	creació	de	llocs	de	treball.		
Sóc	desenvolupador	web,	i	intento	ser	autònom	freelance.	Em	trobo	que	
no	hi	ha	infraestructures	a	la	vila	i	això	mata	les	sinergies	que	s'hi	
podrien	crear	i	degut	a	això	els	vilatans	hem	d'invertir	temps	i	diners	
desplaçant‐nos	quan	podriem	crear	treball	a	la	vila.			En	aquestes	
oficines	s'hi	podria	encabir	dissenyadors,	desenvolupadors	web,	
enginyers,	arquitectes,	etc...		Treball	net.	Sense	pràcticament	residus.	
Només	consum	d'energia.		I	revertiria	en	l'economia	del	poble,al	muntar	
l'empresa	aqui	impostos.		Jo	he	estat	a	un	parell	d'startups	a	un	
incubadora	de	Bcn	activa	al	c/almogàvers	i	la	veritat	és	que	s'hi	genera	
molt	valor	allà	dins.

Aquesta	iniciativa	ha	estat	una	demanda	persistent	per	part	dels	
emprenedors	i	emprenedores	del	municipi	al	llarg	dels	anys,	en	tant	que	
hi	ha	una	mancança	en	el	municipi	d’oferta	de	despatxos,	oficines	per	a	
nous	emprenedors	i	emprenedores.	És	una	iniciativa	de	valor	afegit	en	
tant	que	facilita	l’autoocupació,	genera	ocupació,	s’optimitzen	recursos	
infrautilitzats	en	el	municipi	(naus	buides	al	polígon	Sant	Sebastià),	
aporta	valor	a	la	comunitat,	i	es	podria	executar	a	curt	termini.	La	
Iniciativa	tècnicament	és	viable,	entra	dins	les	competències	municipals	
i	en	funció	del	pressupost	el	projecte	pot	ser	més	ambiciós	o	més	modest.

PROPOSTA:

PROMOCIÓ	ECONÒMICA

Millorar	accessibilitat	a	Internet	per	fibra	òptica	al	polígon

PROPOSTA:
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PROMOCIÓ	ECONÒMICA

Escola	d´oficis	adaptat	a	les	empreses	d´Argentona

Ampliar	la	oferta	formativa	al	municipi	donant‐li	un	caràcter	
diferenciador	perquè	podria	ser	una	forma	de	recuperar	oficis	més	
tradicionals

PROPOSTA:

PROMOCIÓ	ECONÒMICA

Pla	de	dinamització	comercial

Fomentar	la	qualitat	dels	productes	dels	petits	comerços;	es	disposa	
d´una	gran	qualitat	en	productes	com	el	pa	i	la	cansalada.	Fomentar	i	
dinamitzar	la	compra.

PROPOSTA:

PROMOCIÓ	ECONÒMICA

Poder	disposar	d´alguna	zona	de	petit	comerç	o	que	es	disposi	d´algun	
servei	especial	de	venda	algun	dia	a	la	setmana

Furgoneta	de	repartiment,	sobretot	per	la	gent	gran.	O	bé,	que	
l´Ajuntament	bonifiqui	a	les	botigues	del	poble	perquè	aquestes	puguin	
portar	la	compra	a	la	gent	gran	mitjançant	la	compra	per	telèfon.	
(urbanitzacions)

PROPOSTA:
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TECNOLOGIA

Wifi	municipal	per	a	tota	la	població

Dar	cobertura	a	personas	y/o	colectivos	que	económicamente	no	se	
pueden	permitir	pagar	una	linea	en	casa	o	en	el	móvil.	Y,	porque	no,	
cuando	un	particular	tenga	una	avería	en	la	línea,	poder	no	quedarse	
desconectado	totalmente.

La	seva	proposta	té	algunes	limitacions	tècniques	i	en	la	majoria	dels	
casos	la	qualitat	de	senyal	que	es	pot	oferir	és	molt	baixa.	Una	
possibilitat	és	que	l'Ajuntament	es	doni	d'alta	com	a	operador	i	l'altre	és	
arribar	a	un	acord	amb	un	operador	extern	perquè	doni	aquest	servei	a	
la	ciutadania.

PROPOSTA:

TECNOLOGIA

Disposar	de	zona	Wi‐Fi	lliure	a	la	plaça	Sant	Miquel	del	Cros.

PROPOSTA:

COMUNICACIÓ

Foment	de	les	xarxes	socials.	Fomentar	Instagram,	Snapchat	com	a	canal	
de	comunicació	amb	la	gent	jova

Millorar	la	comunicació	relativa	als	actes	festius	i	culturals	del	poble

PROPOSTA:
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JOVENTUT

Donar	beques	durant	5	anys	de	1.000	€	per	joves	d'Argentona	per	
estades	a	l'estranger

Entre	els	13	i	17	anys.	Estudiar	i	aprofundir	en	coneixements	d'idiomes,	
intercanviar	coneixements,	els	joves	són	el	futur,	s'ho	mereixen

Una	possibilitat	per	a	dur‐la		a	terme	seria	obrir	una	línea	de	
subvencions	per	a	un	nombre	de	joves	del	municipi.

PROPOSTA:

JOVENTUT

Millorar	el	Casal	de	Joves

Des	de	la	regidoria	de	Joventut	s'està	treballant	en	fer	un	accés	al	Casal	
més	directe,	reestructurar	l'espai	per	fer	més	activitats	alhora,	a	més	de	
realitzar	diverses	inversions	per	comptar	amb	una	tecnologia	més	
actualitzada.

PROPOSTA:

joventut

Festes	per	a	joves,	millor	música	a	la	Festa	Major	i	fira	comercial,	cursos

La	joventut	no	té	diversió,	ens	avorrim

PROPOSTA:
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JOVENTUT

Un	local	per	al	jovent

La	seva	proposta	ha	estat	inclosa	per	debatre‐les	a	les	taules	de	debat	
ciutadà.

PROPOSTA:

JOVENTUT

Instal·lar	un	bar	a	La	Velcro

PROPOSTA:

JOVENTUT

millora	de	la	Sala	de	jocs	de	la	Velcro

PROPOSTA:

JOVENTUT

Xerrades	i	informació	sobre	sortides	professionals,	cicles	formatius	i	
visites	a	les	universitats

PROPOSTA:
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JOVENTUT

Beques	per	a	cursos	formatius	d'estiu

PROPOSTA:

JOVENTUT

Adequar	activitats	Velcro‐Casal	de	joves	als	interessos	reals	de	joves

PROPOSTA:
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